



銀獎 Silver Award

金融、法律及商業顧問服務

Financial, Legal and Business Consulting Services



豐盛創建企業成員 Member of Fung Seng Enterprises

新城保險顧問有限公司

Nova Insurance Consultants Limited

新城保險一直致力建造「環保辦公室」，積極推廣節能、減廢及循環再用的環保理念，並透過不同活動提高員工的環保意識。在員工的熱心參與及支持下，過去數年，新城保險獲得各界的認同及嘉許。

Nova Insurance commits to protecting the environment by setting out green office policy in respect of energy saving, recycling, waste reduction and enhancing staff awareness on environmental conservation through various activities. With staff members' enthusiastic participation and support, our remarkable achievements in environmental protection have been recognized over past years.



把公司的舊信封反轉，重新印上新的公司標誌，此舉可減省紙張貼上舊信封作為封面。
Reprinting the new company logo on the reverse side of old company envelopes to avoid using covering paper.



我們定每月第一個星期五為「新城工作生活平衡日」，員工可在當天穿便服上班，同時把部份冷氣關掉，除了減省電力之外，亦令工作氣氛更輕鬆。
On "Nova Work-Life Balance Day", the first Friday of every month, staff members are allowed to dress casual. Designated A/C zones are also turned off to save energy.



以問卷形式收集員工對環保辦公室的反應及意見，從而推行更好的措施。
Distributed questionnaires to staff members for collecting feedback and opinion for green office enhancement.



為了減省不必要的用電，特別在每層其中一台影印機上加設時間制插頭，於每天晚上七時自動關掉電源。
To avoid unnecessary electricity consumption, a timer plug was installed in one of the copiers on each floor. The power is cut off automatically at 7 pm every day.